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Informacja 

z realizacji wniosków 

zgłoszonych w 2023 roku 

                                                                                                                                                                                                                      
 

Większość wniosków, to wnioski porządkowe, organizacyjne- większość 

wniosków została zrealizowana, szczególnie te, które nie wymagały 

dużych nakładów finansowych. Pozostałe wnioski są w trakcie realizacji,                                                                                              

bądź brak środków finansowych lub odpowiednich podstaw prawnych 

uniemożliwiło ich realizację 
Wnioski zgłosiło :14radnych, wspólne wnioski:4, Komisje-7 - (tabela poniżej

W 2023 roku do realizacji zgłoszono 94 wnioski,  w tym                                 

o charakterze finansowym: 5 wniosków; gospodarczym: 14 wniosków ; 

porządkowym: 47 wniosków;  organizacyjnym: 28 wniosków.                                                                                                

Wnioski zgłoszono na Komisjach: Edukacji, Kultury i Sportu-                     

23 wnioski; Spraw Społecznych-48 wniosków; Gospodarki i Finansów- 

23 wnioski. 

 
Wnioski skierowane do odpowiednich osób i komórek organizacyjnych  

odpowiedzialnych za ich realizację (tabela poniżej)  
Lp. Wykaz osób i komórek organizacyjnych, 

            do których skierowano wnioski  

  Liczba 

wniosków  

1 Wydz. Oświaty i Kultury (OiK),KDK,MiGBP 14 

2 Wydz. Gospodarki Gruntami, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska (GGR) 

 

        11 

3 Wydz. Infrastruktury i Urbanistyki         39 

4 Biuro  Inwestycji Gminnych                                                                                               10 

  5 Wydz. Organizacyjny, Sportu i Turystyki (OST)          2 

  6 Straż Miejska (SM)           5 

 Wydz. Spraw Obywatelskich  ( SO)          2 

  7 Spółka „WiK”          8 

  8 Spółka ZGKiM          1 

  9 Przewodniczący Rady Miejskiej,Skarbnik Miasta          2 

 

 

 

 

  

 
Krapkowice, dnia  20 czerwiec   2024 r.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

 
Lp. 

   Imię i nazwisko radnego,   
          nazwa komisji  

      Liczba zgłoszonych wniosków     
w I półroczu 2023 roku 
    F       G          P             O        Razem 

  1 Józef             Brzozowski     3        0          4              2             9 

  2 Dariusz         Kandziora     0        1          2              2             5 

  3 Karolina        Dziuk     0        0          5              0             5 

  4 Maria             Karwecka     0        0          2              7             9 

  5 Andrzej          Malinowski     0        1          1              0             2 

  6 Andrzej          Małkiewicz     0        1          2              2             5 

  7 Marcin           Misiewicz     0        1          2              2             5 

  8 Ewald            Tomala     0        0          0              1             1 

  9 Jarosław        Waligóra     0        0          2              0             2 

 10 Andrzej          Warzecha     0        2          4              0             6 

 11 Anna             Wójcik     0        0          2              2             4 

 12 Teresa           Rybczyk     0        3          3              0             6 

 13 Artur              Thiel     0        0          5              0             5 

 14 Ireneusz        Żyłka     1        2         10             5            18 

 15 Wspólne: Karolina Dziuk,  Dariusz 
Kandziora, Ireneusz Żyłka, Marcin                 
Misiewicz, Adam Orzechowski 

    
    0        2          2              1             4 

16 Komisja Spraw Społecznych     1        1         1              4              7 

  x                        x     5        14        47          28           94 
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WNIOSKI FINANSOWE 
Lp Data 

posiedzeń. 

Rodzaj 

posiedzeń. 

 

Treść wniosku 

 

Kto zgłosił 

Kto realizuje                            Informacja o sposobie  

realizacji wniosku 

 

1. 

 

17.04.2023 

 

 

Komisja 

Edukacji, 

Kultur           

i Sportu 

 
Wnioskowano o zabezpieczenie w budżecie 

gminnym środków finansowych na realizację 

zadań   wykonania pn. „Konserwacja dachu w 

Rogowie Opolskim i naprawa obróbek 

blacharskich w budynku w Dąbrówce Górnej 

oraz Remont dachu i naprawa obróbek 

blacharskich przy kominie w PP nr 1 w 

Krapkowicach ,Naprawa  dachu w PP  w 

Żużeli „w ramach zadania pn. „Zakup 

urządzeń na plac zabaw przy przedszkolu w 

Dąbrówce Górnej. 

 

 

 

Ireneusz 

Żyłka  

 

Wydz. 

Oświaty            

i Kultury 

 

Wniosek omówiony przez Burmistrza Krapkowic na 

spotkaniu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 

17.04.2023r. 

Środki finansowe  zabezpieczone  w planie na 2023 

rok pozostają do realizacji  na wyposażenie placu 

zabaw dla dzieci zamieszkałych w Dąbrówce Górnej. 

Naprawy dachów w placówkach oświatowych 

odbywać się będą systematycznie ,w ramach 

posiadanych środków. 

 

2. 04.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych 

Wnioskowano  o przeprowadzenie  kalkulacji 

kosztów dodatkowej trasy autobusu miejskiego 

do Gwoździc w oparciu o realne podstawy 

posiadane przez PKS.  

Wniosek 

Komisji  

Wydz. IU Odp.- ZAŁĄCZNIK Nr 6 

3. 19.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o zabezpieczenie środków w 

przyszłorocznym budżecie  na doposażenie            

w urządzenia zabawowe  placu  zabaw  przy 

ul. Górnej w Krapkowicach . 

 

 

Józef 

Brzozowski 

Biuro IG Została wykonana dokumentacja projektowa na 

doposażenie placu zabaw. Wykonanie robót będzie 

zlecane w zależności od potrzeb i do wartości 

posiadanych środków finansowych w budżecie.             

W 2024 plac zabaw zostanie doposażony w jedno 

urządzenie zabawowe.  

4. 20.09.2023  

Komisja 

Gospodarki             

i Finansów  

 

 

 

Wnioskowano o podjęcie działań 

zmierzających do  pozyskiwania  środków  

zewnętrznych   na remont parkietu w Hali 

Widowiskowo-Sportowej im. Wł. Piechoty  

W Krapkowicach- -wnioski składać w każdym 

możliwym programie 

 

Józef 

Brzozowski 

Biuro IG Wniosek  dofinansowanie na wskazane zadanie  został 

złożony do Fundacji Lotto. Wniosek nie otrzymał 

dofinansowania. W przypadku pojawienia się 

możliwości  aplikowania o środki, zostaną złożone  

kolejne wnioski. 

 



3 

 

  

5 

20.09.2023 Komisja 

Gospodarki             

i Finansów  

 

 

Wnioskowano o zabezpieczenie środków           

w przyszłorocznym budżecie  na remont 

chodnika i drogi wraz z wymianą sieci 

wodociągowej na odcinku drogi-ulica 

Cegielniana w Krapkowicach , od ul. Dębowej 

do ul. Grunwaldzkiej  

Józef 

Brzozowski 

Biuro IG 

Spółka WiK 
Wniosek będzie realizowany w miarę posiadanych 

środków finansowych, w kolejnych latach. 

 

 

       WNIOSKI  GOSPODARCZE   

Lp. Data 

Posiedzenia 

Rodzaj 

Posiedzeń. 

 

Treść wniosku 

 

Kto zgłosił 

Kto realizuje Informacja o sposobie 

realizacji wniosku 

1.    

27.02.2023 

 

 

Komisja 

Edukacji 

Kultury         

i Sportu 

Wnioskowano o rozważenie wykonania zadań 

pn. „Konserwacja dachu w Rogowie Opolskim 

i naprawa obróbek blacharskich w budynku w 

Dąbrówce Górnej oraz remont dachu i 

naprawa dachu w PP  w Żużeli „w ramach 

zadania pn. „Zakup urządzeń na plac zabaw 

przy przedszkolu w Dąbrówce Górnej-  

informację przedstawić na następnej komisji.  

 

Ireneusz 

Żyłka 

Wydz. 

 

OiK 

 

W związku z koniecznością wykonania napraw 

dachów na budynkach placówek oświatowych zlecono 

sporządzenie kosztorysów inwestorskich w celu 

określenia kosztów wykonania napraw dachów, rynien 

i obróbek blacharskich. 

 

 

 

 

2.   

28.02.2023 

 

Komisja 

Spraw Społ. 

Komisja negatywnie zaopiniowała wniosek w 

sprawie powrotu do zbiórek odpadów 

wielkogabarytowych  

 

Komisja  Wydz. GGR Udzielono odpowiedzi zgodnie ze stanowiskiem 

Rady Miejskiej. 
 

 

3.   

28.02.2023 

 

Komisja 

Spraw Społ. 

 

Wnioskowano ponownie o uzupełnienie 

dużego ubytku w drodze -ul.Krótka w Kórnicy  

Teresa 

Rybczyk  

Wydz. IU Ubytek zostanie uzupełniony w ramach rozpoczętych 

remontów cząstkowych. 

Wniosek zrealizowano. 

 

4.   

19.06.2023 

 

 

Komisja 

Edukacji 

Kultury         

i Sportu 

Wnioskowano o podjęcie działań 

zmierzających do zamontowania urządzeń 

ograniczających zużycia energii grzewczej w 

budynkach oświatowych – obecnie w 

niektórych pomieszczeniach szkolnych jest za 

wysoka temperatura i nie ma możliwości jej 

obniżenia.  

Dariusz 

Kandziora  

 

Wydz. OiK 

 

 

 

Odp. Załącznik Nr 3 
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5.   

20.06.2023 

 

Komisja 

Spraw 

Społeczn 

 

Wnioskowano  o wykonanie łącznika/ciągu  

pieszego od Osiedla Kwiatów do sklepu DINO 

w Krapkowicach-obecnie ruch pieszy od 

strony osiedla  odbywa się przez działkę 

prywatną i tereny zielone. 

 

Andrzej 

Malinowski 

 

 

 

 

 

 Biuro IG 

 

Wniosek  zrealizowano. 

 

6.   

20.06.2023 

Komisja 

Spraw 

Społeczn. 

 

Wnioskowano o  remont nawierzchni drogi-ul. 

Powstańców Śląskich, ze szczególnym 

uwzględnieniem części drogi od strony 

cmentarza i Placu Gagarina- stan techniczny 

drogi pogorszył się po pracach budowlanych 

prowadzonych na placu Gagarina . 

 

Andrzej 

Małkiewicz  

 

Biuro IG 

W czasie przebudowy Placu Gagarina prace były 

prowadzone od strony ulicy Staszica z uwagi na zły 

stan drogi-ul. Powstańców Śląskich. Jedynie prace 

przy wykonywaniu  nawierzchni ścieżki  rowerowej ze 

względów technicznych były prowadzone od strony ul. 

Powstańców Śląskich – nie stwierdzono jednak, aby 

prace te wpłynęły negatywnie na stan nawierzchni. 

Droga wymaga kompleksowej przebudowy                            

z wykonaniem nowego włączenia do kanalizacji 

deszczowej w ulicy Prudnickiej, po wcześniejszym 

wykonaniu dokumentacji projektowej. Zadanie,                        

z uwagi na znaczne koszty finansowe może być 

realizowane po zabezpieczeniu środków finansowych. 

Bieżące naprawy są realizowane zgodnie ze 

zgłoszeniami mieszkańców. 

 

7.   

20.06.2023 

Komisja 

Spraw 

Społeczn. 

 

Wnioskowano o wyrównanie nawierzchni 

chodnika przy ul. Jagiellońskiej                              

w Krapkowicach- obok budynku PSSP nr 5                    

w Krapkowicach  

Andrzej 

Warzecha  

 

Wydz. IU 

 

Wniosek zrealizowano. 

 

8.  18.09.2023 Komisja 

Edukacji,   

Kultury  

i Sportu  

Wnioskowano o przygotowanie wieloletniego  

planu  termomodernizacji  obiektów szkolnych 

ze  szczególnym uwzględnieniem  budynków  

Publicznej Szkoły Podstawowej  nr 1                             

w Krapkowicach i Publicznej Sportowej 

Szkoły Podstawowej  nr 5 w Krapkowicach  

 

Dariusz 

Kandziora  

Ireneusz 

Żyłka 

Wydz. 

Oświaty 

Spółka WiK 

Plany termomodernizacji szkół tworzone są na bieżąco 

w danym roku budżetowym  z dostosowaniem  do 

możliwości  

9.  20.09.2023 Komisja 

Gospodarki          

i Finansów 

Wnioskowano o wyczyszczenie i udrożnienie 

rowu melioracyjnego w sołectwie Kórnica – 

podczas ulewnych opadów deszczowych 

zalewane są posesje 

Teresa 

Rybczyk  

Wydz.GGR Prace zostały wykonane w okresie jesiennym 2023 r. 
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10.  21.11.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o podjęcie działań 

zmierzających do rewitalizacji skweru przy ul. 

1 Maja w  Krapkowicach, obok Baszty-             

w miejscu płaskorzeźb. 

 

Ireneusz 

Żyłka  

Wydz. IU  

Biuro IG 

  Przeprowadzenie działań rewitalizacji                                

w przedmiotowym rejonie wymaga opracowania 

dokumentacji projektowej i dokonania uzgodnień                               

z konserwatorem zabytków. 

 

 

11.  21.11.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o naprawę nawierzchni ścieżki 

rowerowej przy Al. Jana Pawła II                        

w Krapkowicach (wybrzuszenia powstały od 

strony przejścia dla pieszych przy ul.3 Maja                        

w Krapkowicach)   

           

Andrzej 

Warzecha  

Biuro IG Firma została wezwana do naprawy gwarancyjnej. 

12.  11.12.2023 Komisja 

Edukacji, 

Kultury 

i Sportu  

Wnioskowano o wykonanie remontów 

chodników przy ulicach: Kościuszki, 

Dzierżona, Lompy  Krapkowicach.  

Adam    
Orzechowski  

Wydz.IU Wskazany zakres wymaga przeprowadzenia 

kompleksowej przebudowy, co wiąże się z 

opracowaniem dokumentacji projektowej, na 

podstawie której znany będzie szacunkowy koszt 

przedsięwzięcia, co pozwoli na zabezpieczenie 

środków w budżecie, jeżeli będą takie możliwości. 
13.  12.12.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych 

Wnioskowano ponownie o wyczyszczenie 

całego odcinka rowu melioracyjnego                     

w Sołectwie Kórnica- rów nie został 

udrożniony w całości 

Teresa 

Rybczyk  

Wydz.GGR  Po częściowej konserwacji rowu w okresie jesiennym 

2023r.  z uwagi na brak środków kompleksowe prace 

przy tym rowie zostały zaplanowane na rok 2024. 

14.  13.12.2023 Komisja 

Gospodarki i 

Finansów  

Wnioskowano o uzupełnienie ubytku w 

drodze- ul. Grunwaldzka w Krapkowicach 

Marcin 

Misiewicz 

Wydz. IU  

Wniosek zrealizowano. 
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 WNIOSKI  PORZĄDKOWE   

 

Lp. Data 

posiedzenia 

Rodzaj 

Posiedzeń. 

 

Treść wniosku 

 

Kto zgłosił 

Kto realizuje Informacja o sposobie  

realizacji wniosku 

 

1. 

 

 

 

27.02.2023 

Komisja 

Edukacji, 

Kultury i 

Sportu 

 

 

Wnioskowano o oznakowanie lampa 

pulsacyjna przejścia dla pieszych na drodze 

osiedlowej na Osiedlu XXX lecia w 

Krapkowicach- wzdłuż bloku nr 5.  

 Dariusz 

Kandziora  

Wydz. IU W celu poprawy bezpieczeństwa na przedmiotowym 

przejściu dla pieszych zostanie zamontowane właściwe 

oznakowanie drogowe. 

Wniosek zrealizowano. 

 

 

 

2.  

27.02.2023 

Komisja 

Edukacji, 

Kultury i 

Sportu 

 

 

 

Wnioskowano o ustawienie koszy ulicznych 

przy ul.Jagiellońskiej w Krapkowicach  

Dariusz 

Kandziora   

Wydz. IU 

 

 

W pierwszej kolejności wymieniane są zdewastowane 

metalowe i plastikowe kosze. Po wykonaniu tego 

zadania, w zależności od dostępnych środków w 

budżecie będzie możliwość dostosowania kolejnych 

koszy. 

 

 

3. 

 

 

 

 

 

28.02.2023 

 

Komisja 

Spraw 

Społeczn. 

 

Wnioskowano o rozważenie zwiększenia 

częstotliwości zamiatania mechanicznego na 

ulicach rzadziej uczęszczających do 4 razy       

w ciągu roku, w ramach zmniejszenia 

częstotliwości zamiatania na ulicach o dużym 

natężeniu ruchu do 43 razy w ciągu roku . 

 

Józef 

Brzozowski 

 

 

 

Wydz. IU 

  

 

 

Wprowadzenie takich zmian spowoduje konieczność 

aneksowania umowy oraz zwiększenia środków 

finansowych na jej realizacje. Częstotliwość 

zamiatania na ulicach o dużym natężeniu ruchu, 

wymuszona jest bardzo dużym zapyleniem. 

Zmniejszenie częstotliwości wpłynie zapewne na 

wzrost zanieczyszczenia przedmiotowych rejonów. 

 

4.  

28.02.2023 

 

Komisja 

Spraw 

Społeczn. 

Wnioskowano o wyeliminowanie parkowania  

samochodów na skrzyżowaniu ulicy 

Krasickiego z ulicą Ks Duszy w 

Krapkowicach- samochody zaparkowane na 

zakręcie utrudniają przejazd tymi  ulicach  

Andrzej 

Warzecha 

 

Komenda 

Policji                      

Krapkowicach 

  

 

 

Wniosek przekazano do realizacji Policji. 
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5. 

28.02.2023 

 

 

 

Komisja 

Spraw 

Społeczn 

 

 

Wnioskowano o wyprowadzenie komunikacji      

i postoju autobusów z placu przy ul. Podgórnej 

w Krapkowicach. 

Józef 

Brzozowski  

 

Wydz. IU 

 

W ubiegłym roku rozpoczęta została procedura 

opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji, w 

którym to dokumencie, w ramach rewitalizacji 

Podobszaru Krapkowice IV zaplanowano m.in. 

budowę centrum przesiadkowego obejmującego m.in. 

teren obecnego dworca PKS. ponadto zlecone zostało 

opracowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego, 

który miałby stanowić podstawę ubiegania się o środki 

zewnętrzne na realizacje tej inwestycji. 

 

 

6. 

 

28.02.2023 

 

 

Komisja 

Spraw 

Społeczn 

 

Wnioskowano o uporządkowanie terenu po 

budowie ostatniego etapu ścieżki rowerowej w 

Krapkowicach  

 

 

Jarosław 

Waligóra  

 

  

Biuro IG 

Teren uporządkowano na początku  kwietnia 2023 

roku. 

 

 

7. 

28..02.2023 

 

Komisja 

Spraw 

Społeczn. 

 

 

Wnioskowano o uprzątnięcie zalegających 

odpadów z terenu przy ścieżce rowerowej w 

Krapkowicach-od wiaduktu drogowego do 

Gogolina. 

 

Jarosław 

Waligóra  

Wydz.GGR 

 

 

Przedmiotowy teren zostanie objęty akcją 

Sprzątanie Świata, która odbędzie się w trzeci 

weekend września. W tym roku uporządkowano 

teren za garażami przy ul. Ks. Duszy. W wyniku 

prac porządkowych zebrano dwa kontenery KP-7 

odpadów.  
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01.03.2023 

 

Komisja 

Gospodarki i 

Finansów 

 

 

 

Wnioskowano o przeprowadzenie analizy 

budynków mieszkalnych i lokali użytkowych 

będących w zasobach gminnych, pod kątem 

modernizacji i remontów w celu uzyskania 

większej atrakcyjności i wyższych wpływów 

do budżetu- wyniki analizy przedstawić 

radnym.  

Karolina 

Dziuk 

Marcin 

Misiewicz  

Spółka  

ZGKiM 

 

ZGK i M Sp.z o.o. informuje, że obecnie  prowadzi 

analizę budynków mieszkalnych i lokali użytkowych 

będących w zasobach gminnych pod katem 

modernizacji i remontów. W związku z tym, że 

przygotowanie dokumentu w przedmiotowej sprawie 

zajmie dłuższy okres czasu, wyniki analizy będą 

przedstawione w połowie bieżącego roku. 



8 

 

 

 

9 

01.03.2023 

 

 

Komisja 

Gospodarki i 

Finansów 

 

Wnioskowano o przeprowadzenie analizy hali 

widowiskowo-sportowej im.Wł.. Piechoty  w 

Krapkowicach pod katem modernizacji części 

hotelowej w celu podwyższenia standardu           

i otrzymywania wyższych korzyści 

finansowych z tytułu najmu- wyniki analizy 

przedstawić radnym  

 

Józef 

Brzozowski  

 

Spółka WiK 

 

 

 

Odp. Załącznik nr 1 
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01.03.2023 

 

Komisja 

Gospodarki i 

Finansów 

 

 

Wnioskowano o zwrócenie większej uwagi na 

czystość i porządek na terenie Rynku, ze 

szczególnym uwzględnieniem przejść pod 

arkadami . 

Marcin 

Misiewicz  

Spółka WiK 

 

 

Spółka  WiK, na bieżąco stara się utrzymać 

krapkowicki Rynek w należytej czystości, uwaga 

radnego zostanie przekazana do działu spółki 

realizującego w/w zadanie. 
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18.04.2022 

 

Komisja 

Spraw 

Społecznych 

 

 

Wnioskowano o dostawienie koszy ulicznych 

przy ul. Opolskiej w Krapkowicach. 

Anna 

Wójcik 

 

 

Wydz.IU W pierwszej kolejności wymieniane są zdewastowane 

metalowe i plastikowe kosze. Po wykonaniu tego 

zadania, w zależności od dostępnych środków w 

budżecie będzie możliwość dostosowania kolejnych 

koszy. Kosz przy kapliczce -ul. Opolska przesunięto 

bliżej  ciągu pieszego. 
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18.04.2023 

 

Komisja 

Spraw 

Społecznych 

Wnioskowano o ustawienie ławek z oparciem 

w Rynku w Krapkowicach. 

Anna 

Wójcik 

Wydz.IU Ławki zostały przywrócone na płytę Rynku. W okresie 

zimowym przeszły konserwacje. 
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18.04.2023 

 

Komisja 

Spraw 

Społecznych 

Wnioskowano, aby w miarę możliwości 

finansowych doposażyć plac zabaw przy ul. 

Kilińskiego- obok hali sportowej  w huśtawki 

dla małych dzieci. 

Andrzej 

Warzecha  

Biuro IG Została wykonana dokumentacja projektowa na 

doposażenie placu zabaw w parku miejskim Otmęt 

przy ul. Kilińskiego. Wykonanie robót będzie zlecane 

w zależności od potrzeb i do wartości posiadanych 

środków finansowych w budżecie. W 2024 plac zabaw 

zostanie doposażony w trzy urządzenia zabawowe. 

 

14 

18.04.2023 

 

Komisja 

Spraw 

Społecznych 

 

Wnioskowano o rozważenie utworzenia na 

terenie Pływalni DELFIN szatni dla rodzin        

z dziećmi  

Karolina 

Dziuk 

Spółka  WiK 

 

Spółka WiK informuje, że pływalnia wyposażona jest 

w trzy pomieszczenia użytkowe jako przebieralnie tj. 

damska wyposażona w 50 szafek, męska wyposażona 

w 50 szafek oraz dla osób niepełnosprawnych, gdzie 

zabudowano 4 szafki. Pomieszczenia te stanowią 

realizację projektu budowlanego zalegalizowanego 

pozwoleniem  na budowę a następnie pozwoleniem na 

użytkowanie. Po analizie wniosku radnej, faktem jest, 

że bez ingerencji z w strukturę budowlaną obiektu nie 
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ma możliwości stworzenia dodatkowego miejsca na 

przebieralnie dla rodziców z małymi dziećmi. 

Dobudowa szatni dla rodzin jest możliwa lecz wymaga 

decyzji i znacznego wkładu finansowego właściciela , 

co również wiązałoby się z czasowym wyłączeniem 

pływalni. 
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20.06.2023 Komisja 

Spraw 

Społeczn. 

Wnioskowano o wykonanie przeglądów 

placów zabaw przy ulicach Azalii i Parkowej 

w Krapkowicach- stan techniczny urządzeń i 

tereny placów zagrażają bezpieczeństwu 

dzieci. 

Andrzej 

Malinowski  

 

Wydz. IU 

Przeglądy są wykonywane na bieżąco, w czasie 

których nie stwierdzono zagrożenia  dla dzieci. 

Wszelkie zauważone  uchybienia  należy  zgłaszać na 

bieżąco  do Wydz.IU. 

16 20.06.2023 Komisja 

Spraw 

Społeczn. 

 

 

Wnioskowano aby w miarę możliwości 

finansowych odnowić oznakowanie poziome 

miejsc parkingowych  

 

Ireneusz 

Żyłka  

 

Wydz. IU 

W miarę możliwości finansowych  oznakowanie 

poziome miejsc parkingowych zostanie odświeżone. 

17 20.06.2023 Komisja 

Spraw 

Społeczn. 

 

Wnioskowano o podjęcie działań 

zmierzających  do rozwiązania problemu braku 

miejsc parkingowych w okolicach publicznych 

przedszkoli przy ulicy Moniuszki                        

w Krapkowicach. 

 

Karolina 

Dziuk 

 

Wydz. IU 

 

 

Z naszych obserwacji wynika, że nie ma  problemu       

z parkowaniem  w tym rejonie. Zwiększony ruch 

pojawia się jedynie  w  godzinach szczytu. Zachęcamy  

wówczas do skorzystania  z parkingów znajdujących 

się w dalszej odległości od przedszkoli. 

 

18 20.06.2023 Komisja  

Spraw 

Społeczn. 

 

Wnioskowano o pouczenie/zwrócenie uwagi 

młodzieży jeżdżącej po lasach motorami 

crossowymi(płoszą zwierzęta,) ze 

szczególnym uwzględnieniem lasu przy 

ul.Wrzosów w Krapkowicach. 

 

 

Andrzej 

Małkiewicz  

  

Straż Miejska  

 

Strażnicy miejscy od dłuższego czasu patrolują teren 

wzdłuż ul.Wrzosów. W trakcie patroli nie stwierdzono 

osób poruszających się motorami crossowymi. Jazda 

radiowozem po tym terenie nie jest możliwa z dwóch 

powodów, po pierwsze sami płoszylibyśmy zwierzęta 

a po drugie ze względu na zagrożenie pożarowe. W 

rozmowie z osobą odpowiedzialną za drzewostan na 

terenie Gminy Krapkowice ustalono, że wskazane we 

wniosku miejsce nie jest lasem zgodnie z ustawą o 

lasach a jedynie miejscem zadrzewionym. Podczas 

rozmowy poruszono kwestie oznakowania wjazdów do 

strefy zadrzewienia w celu wyeliminowania 

przedstawionej powyżej sytuacji. Niezależnie od tego 

strażnicy miejscy będą zwracać uwagę na poruszany 

we wniosku problem. 
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19. 20.06.2023 Komisja 

Spraw Społ. 

 

Wnioskowano o wykonanie przycinki drzewa 

(wierzby) przy ulicy Krasickiego                          

w Krapkowicach 

 

 

Andrzej 

Warzecha  

 

Wydz. GGR 

 

Wniosek został zrealizowany dokonano cięć 

pielęgnacyjnych wskazanej wierzby przy ul. 

Krasickiego. 
 

20. 20.06.2023 Komisja 

Spraw 

Społeczn. 

 

Wnioskowano o przegląd i dokonanie 

przycinki pielęgnacyjnej drzewostanu na 

terenie miasta Krapkowice ze szczególnym 

uwzględnieniem drzew przy ul.3 Maja w 

Krapkowicach- obok ogrodów działkowych. 

 

 

Józef 

Brzozowski  

Wydz. GGR W ciągu całego roku, na każdy sygnał ze strony 

mieszkańców, Straży Miejskiej czy Radnych, jak 

również z własnej inicjatywy w ramach 

możliwości czasowych przy wykonywania 

zakresu swoich obowiązków, inspektor ds. 

leśnictwa dokonuje przeglądu drzewostanu na 

terenie miasta i gminy Krapkowice. W 

przypadkach koniecznych, głownie ze względów 

bezpieczeństwa przeprowadzane są prace 

pielęgnacyjne i porządkowe w drzewostanie. W 

pierwszym półroczu 2023 r. oprócz wycinki 

drzew, na które uzyskano zezwolenie Starosty 

(wartość usługi 48.500 zł) wykonano konieczne 

prace pielęgnacyjne i porządkowe za kwotę 

11.836 zł. Do końca roku w budżecie na to 

zadanie pozostaje zaledwie 8.830 zł., a lista 

zgłoszeń prac pielęgnacyjnych jest jeszcze długa. 

Dodatkowo nawałnica, która miała miejsce 

22.08.2023 r. przyniosła ogromne zniszczenia w 

drzewostanie na terenie miasta i gminy 

Krapkowice, i co za tym idzie konieczne prace 

porządkowe, które należało w trybie pilnym 

wykonać szukając w budżecie dodatkowych 

środków finansowych na ten cel.    
21. 20.06.2023 Komisja 

Spraw 

Społeczn. 

 

Wnioskowano o przycinkę krzewu przy 

ul.Czecha w Krapkowicach- krzew ten 

utrudnia wyjazd z tej ulicy. 

. 

Andrzej  

Małkiewicz 

Wydz. GGR Wniosek został zrealizowany dokonano cięć 

pielęgnacyjnych krzewu. 
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22. 20.06.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano, aby w latach kolejnych 

zamiatanie mechaniczne ulic było 

wykonywane wczesna wiosną.  

Teresa 

Rybczyk  

 

Wydz.IU Prośbę przekazano  do Spółki WiK zajmującej się 

utrzymaniem czystości dróg na terenie Gminy 

Krapkowice. 

23. 21.06.2023 Komisja 

Gospodarki i 

Finansów  

Wnioskowano, aby w miarę możliwości 

przyciąć żywopłot przy wyjeździe                      

z ulicy .Damrota na ulicę Ks.Duszy                     

w Krapkowicach-obok sklepu BIGA. 

Artur  Thiel  Spółka WiK Dokonano cięcia żywopłotu przy ul.Ks.Duszy na wys. 

sklepu BIGA, za zgodą zleceniodawcy usług 

utrzymania zieleni w obrębie gminy. 

 

24. 21.06.2023 Komisja 

Gospodarki i 

Finansów 

 

 

Wnioskowano o wystosowanie pisma do 

właściciela budynku przy ul. Opolskiej w 

Gwoździcach ( były sklep spożywczy)                

w sprawie uporządkowania terenu i 

zabezpieczenie budynku przed katastrofą 

budowlaną  

 

Artur Thiel 

 

Wydz. IU 

Wysłano pismo do Nadzoru  Budowlanego                     

w Krapkowicach w celu  podjęcia stosownych kroków 

w tym  temacie. 

 

25 21.06.2023 Komisja 

Gospodarki i 

Finansów 

 

Wnioskowano o wykonanie lamp 

oświetleniowych przy Al. Jana Pawła II             

w Krapkowicach- słup oświetleniowy 

pomiędzy blokiem 5 i 6 uległ zniszczeniu.  

 

 Artur Thiel 

Wydz. IU W ramach konserwacji oświetlenia  ulicznego 

planowana jest wymiana  słupów w rejonie  budynków  

wielorodzinnych. Wniosek zrealizowano. 

 

26 21.06.2023 Komisja 

Gospodarki i 

Finansów 

 

Wnioskowano o usunięcie chwastów z mostu 

północnego w Krapkowicach  

Artur Thiel  Spółka WiK   Spółka WiK informuje, że most północny został 

oczyszczony z chwastów.  

27. 04.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o patrolowanie przejścia dla 

pieszych  -ul. Prudnicka w Krapkowicach 

(obok przystanku na Osiedlu 1000 lecia)            

w pierwszych  dniach szkoły. 

Ireneusz 

Żyłka  

Policja Straż 

Miejska  

Wniosek zrealizowano. W dniach od 5 września  do 8 

września, w ramach prowadzonych działań 

„Bezpieczna  Droga do Szkoły” dyslokowano patrole 

celem zapewnienia bezpieczeństwa pieszych w rejonie 

przejścia dla pieszych przy ul.  Prudnickiej, na wys.Os. 

1000 lecia w Krapkowicach. 

28 18.09.2023 Komisja 

Edukacji,   

Kultury                 

i Sportu  

Wnioskowano o doposażenie placu zabaw przy 

ul. Krasickiego w Krapkowicach w huśtawki                            

i ławki z oparciem. 

Maria 

Karwecka  

Biuro 

Inwestycji 

Gminnych  

Wniosek będzie realizowany w miarę posiadanych 

środków finansowych, w kolejnych latach. 

29 19.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych 

 

Wnioskowano ponownie o wprowadzenie 

zmiany organizacji ruchu poprzez 

ustanowienie drogi- ulicę Sienkiewicza                     

w Krapkowicach drogą jednokierunkową.  

Ireneusz 

Żyłka  

Wydz.IU W przedmiotowej sprawie zostanie zorganizowane 

spotkanie wraz z przedstawicielami Komendy 

Powiatowej Policji w Krapkowicach, a następnie 

kolejne złożenie wniosku. 
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30 19.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych 

 

Wnioskowano o przywrócenie oznakowania 

poziomego przejść dla pieszych, po 

zakończeniu prac remontowo/budowlanych na 

drogach w mieście i gminie Krapkowice. 

Ireneusz 

Żyłka  

 

 

 

 

Wydz.IU Zostało wysłane pismo do WiK Krapkowice z prośba o 

przywracanie oznakowania poziomego przejść dla 

pieszych po wykonanych pracach, a także na bieżąco 

inni gestorzy sieci oraz wykonawcy są egzekwowani     

z tego zakresu. 

31 19.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych 

 

Wnioskowano o poprawienie bezpieczeństwa 

wyjazdu z boiska sportowego w Żywocicach 

na drogę wojewódzką i  ulicę Krapkowicką       

w Żywocicach  

Karolina 

Dziuk 

Wydz.IU Przeprowadzono wstępnie rozmowy                              

z przedstawicielami ZDW w Opolu, w sprawie 

montażu lustra, jednak ich stanowisko na ten  moment 

nie jest przychylne takiemu rozwiązaniu. Planujemy 

ponowne poruszenie tego tematu przy okazji 

planowanego spotkania w kwestiach związanych             

z problemami na ulicy Opolskiej. Docelowa poprawa 

bezpieczeństwa  we wskazanym miejscu powinna 

nastąpić w momencie powstania ronda w ramach 

budowy południowej obwodnicy Krapkowic. 

32 19.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych 

 

Wnioskowano o dostawienie ławek  przy 

chodnikach , na odcinku dróg od Osiedla 1ooo 

lecia -od ronda do ul. Opolskiej                           

w Krapkowicach , do torów kolejowych . 

 

Józef 

Brzozowski 

Ireneusz 

Żyłka 

Wydz.IU Na chwilę obecną trwa modernizacja istniejących 

ławek na terenie Miasta i Gminy  Krapkowice.                            

W zależności od dostępnych środków w budżecie 

będzie możliwość dostawienia  kolejnych ławek. 

Ewentualną lokalizację  będą wymuszały parametry 

techniczne chodników na wskazanym odcinku. 

33 19.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych 

 

Wnioskowano o usunięcie przy ul.  Moniuszki 

w Krapkowicach  (obok posesji nr 3) 

pozostałości po koszu ulicznym i ustawienie       

w tym miejscu nowego betonowego kosza oraz 

usunięcie  pozostałości po koszu ulicznym 

przy ul. Słowackiego  w Krapkowicach               

( na przeciwko bloku nr 11). 

Ireneusz 

Żyłka  

Wydz.IU Pozostałości po koszach  zostały usunięte.                    

W przypadku ul. Moniuszki nowy kosz betonowy 

znajduje się w obrębie skrzyżowania                                                  

z ul. Krasińskiego. 

34 19.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych 

 

Wnioskowano o wykonanie przeglądu stanu 

technicznego kubłów ulicznych  na terenie 

miasta, usunięcie  zdewastowanych                     

i ustawienie w tych miejscach nowych 

betonowych kubłów. 

Maria 

Karwecka  

Wydz. IU Aktualnie trwa wymiana uszkodzonych  koszy 

ulicznych na terenie gminy. Ilość koszy wymienionych 

w danym roku zależna jest od środków dostępnych                          

w budżecie gminy. 

35 19.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych 

Wnioskowano o podjęcie działań 

zmierzających do wygaszania górnej części 

targowiska miejskiego przy jednoczesnym 

Wniosek 

komisji  

Wydz. GGR W przypadku pojawienia się możliwości pozyskania 

środków zewnętrznych na przebudowę lub 

modernizację targowiska, albo w części inne 
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 rozważeniu pozostawienia szalet publicznych  wykorzystanie tego terenu, podjęte zostaną działania 

zmierzające do częściowego wygaszania 

niezagospodarowanych części targowiska. 

36 20.09.2023 Komisja 

Gospodarki        

i Finansów  

Wnioskowano o uporządkowanie i naprawę 

urządzeń oraz w miarę możliwości 

finansowych  doposażenie placu zabaw przy 

ul. Wrzosów w Krapkowicach  

Karolina 

Dziuk  

Wydz.IU  

Biuro IG 

Przegląd oraz utrzymanie porządku na placach zabaw 

dokonywane jest na bieżąco. Także w kolejnych latach 

planowane jest doposażenie placów zabaw w 

dodatkowe urządzenia zabawowe. W projekcie 

budżetu gminy na rok 2024 zaplanowano m.in.150.000 

zł. na doposażenie trzech placów zabaw , w tym przy 

ul. Wrzosów, zgodnie z przygotowanymi w bieżącym 

roku dokumentacjami projektowymi. 

Została wykonana dokumentacja projektowa na 

doposażenie placu zabaw. Wykonanie robót będzie 

zlecane w zależności od potrzeb i do wartości 

posiadanych środków finansowych w budżecie. W 

2024 plac zabaw zostanie doposażony w dwa 

urządzenia zabawowe. 

 

37 20.09.2023 Komisja 

Gospodarki        

i Finansów 

Wnioskowano o przeprowadzenie częstszych            

pieszych patroli  policji , straży miejskiej  na 

Placu Gagarina w Krapkowicach  w godzinach 

od 17-tej  do 19 -tej 

Karolina 

Dziuk  

Policja  

Straż Miejska  

W okresie od 3 października 2023 r. do 29 lutego 

2024r, co drugi tydzień, w dniach od wtorku do piątku, 

funkcjonariusze  Straży Miejskiej ,  pracowali                

w godzinach tzw. II zmiany, a mianowicie                      

w godz.1200-20oo. W okresie od 1 marca 2024r do 31 

maja 2024r , II zmiana objęła godz. pracy od 1400 do 

2200.W obu okresach krapkowiccy strażnicy miejscy 

dokonywali również  patroli pieszych we 

wnioskowanych godzinach na Placu Gagarina                    

w Krapkowicach oraz innych newralgicznych 

punktach miasta.  
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38 20.09.2023 Komisja 

Gospodarki        

i Finansów 

Wnioskowano o wystosowanie wniosku do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych                   

i Autostrad o częstsze i systematyczne 

koszenie traw na rondzie -na drodze krajowej-

45( na wys. sołectwa Rogów Opolski ) 

Dorota 

Koczulla  

Wydz. IU Wysłano pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad z prośbą o częstsze                         

i systematyczne koszenie traw na Rondzie  DK 45. 

W odpowiedzi od GDDKiA otrzymano odpowiedź, że 

w 2023 roku ,w okresie jesiennym zostało 

zaplanowane koszenie pasa drogowego na tym 

odcinku, natomiast w 2024 roku przewiduje się 

wykonanie trzech koszeń przedmiotowego odcinka                                

i systematyczne koszenie traw na Rondzie  DK 45. 

 

39 21.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o wykonanie przeglądu 

oświetlenia ulicznego na terenie Gminy 

Krapkowice i naprawę wyeksploatowanych 

lamp , ze szczególnym uwzględnieniem lamp 

przy ul. Wolności i na moście północnym oraz 

dostosowanie  włączania i wyłączania 

oświetlenia ulicznego do czasu zimowego  

Ireneusz 

Żyłka  

Wydz.  IU Zadanie przekazano do realizacji. 

 

 

 

 

 

 

40 22.11.2023 Komisja 

Gospodarki       

i Finansów  

Wnioskowano o usuniecie dwóch drzew  

świerków w sołectwie Kórnica przy ul. 

Głównej  69  

Teresa 

Rybczyk   

Wydz.GGR Po wizji w terenie i ocenie stanu zachowania drzew, 

zawnioskowano do Starosty Krapkowickiego o 

uzyskanie zezwolenia na wycinkę. Po uzyskaniu 

zezwolenia prace zostaną wykonane. 

41 22.11.2023 Komisja 

Gospodarki       

i Finansów 

Wnioskowano o naprawę wyeksploatowanego 

oświetlenia ulicznego w Kórnicy-ul. Prudnicka 

i ul .Łąkowa  

Teresa 

Rybczyk 

Wydz.IU Przekazano do realizacji Firmie TAURON 

Dystrybucja S.A.(właściciel wskazanych punktów 

świetlnych). 

42 22.11.2023 Komisja 

Gospodarki       

i Finansów 

Wnioskowano o usunięcie pozostałości po 

drzewie przy ul. Żeromskiego                              

w Krapkowicach  

Marcin 

Misiewicz  

Wydz. GGR Prace zostały wykonane. 

43. 22.11.2023 Komisja 

Gospodarki       

i Finansów 

Wnioskowano o dostawienie ławki przy 

chodniku- ulica Kilińskiego w Krapkowicach 

obok wjazdu do garaży i piekarni. 

Artur Thiel  Wydz.IU Realizacja zadania będzie możliwa  w przyszłym  

roku, podczas dokonywania zamówień nowych ławek 

u wykonawców. 

44 22.11.2023 Komisja 

Edukacji 

Kultury             

i Sportu  

Wnioskowano o podjęcie działań 

zmierzających do wyłonienia firmy/spółki , 

która będzie  odpowiedzialna od przyszłego 

sezonu zimowego za usuwanie 

nagromadzonego śniegu z  dachów placówek 

oświatowych  

Ireneusz 

Żyłka  

Sekretarz 

Miasta  

Wydz.Oświaty 

 

Realizacja zadania należy do dyrektorów placówek 

oświatowych. Zadanie realizowane na bieżąco                           

w zależności od warunków klimatycznych. 
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45 22.11.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o wymianę wyeksploatowanych 

opraw oświetleniowych na moście drogowym  

Przy ul. Kolejowej w Krapkowicach 

Ireneusz  

Żyłka  

Wydz. IU Wniosek zrealizowano. 

46 22.11.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych 

Wnioskowano o przeprowadzenie rozmowy                          

z właścicielami firmy gastronomicznej  przy 

ul.Basztowej w Krapkowicach , w sprawie 

możliwości przeniesienia pojemników  na 

odpady  w inne , mniej widoczne miejsce.  

Ireneusz 

Żyłka  

Straż  Miejska  Po przeprowadzonej rozmowie  z właścicielem firmy 

gastronomicznej w dniu 14 grudnia 2023r , pojemniki 

na odpady zostały przeniesione w inne miejsce. 

47 22.11.2023  

Komisja 

Spraw 

Społecznych 

Wnioskowano o podjęcie działań 

zmierzających do odprowadzenia wód 

opadowych  gromadzonych przy progu 

zwalniającym na ulicy Kopernika                                        

w Krapkowicach  

Andrzej 

Warzecha  

Wydz. IU Kompleksowe rozwiązanie problemu wymaga 

budowy kanalizacji deszczowej w obrębie ul. 

Leśnej. Potencjalne rozwiązanie „punktowe” ze 

względu na koszty nie jest adekwatne do skali 

utrudnienia. Z wielomiesięcznej obserwacji 

wynika, że problem pojawia się zwykle w 

przypadku ponadnormatywnych   
 

 

 

 

 

WNIOSKI  ORGANIZACYJNE   

 

  

Lp. 

 

Data 

posiedzenia 

Rodzaj 

Posiedzeń. 

                      Treść wniosku Kto zgłosił Kto realizuje Informacja o sposobie realizacji wniosku 

 

 

1. 

27.02.2023 Komisja 

Edukacji, 

Kultury                                 

i Sportu 

 

Wnioskowano o zorganizowanie dla dzieci                        

i młodzieży warsztatów na temat działalności 

Mikołaja Kopernika 

 

Maria 

Karwecka  

KDK 

MiGBP  

Zorganizowano dla dzieci i młodzieży warsztaty na 

temat działalności Mikołaja Kopernika w Miejskiej         

i Gminnej Bibliotece Publicznej w Krapkowicach oraz 

w Krapkowickim Domu Kultury. 

Miejska i Gminna Biblioteka Publiczna                         

w Krapkowicach aktywnie bierze udział w obchodach  

Roku 2023,który został ustanowiony przez Sejm 

Rokiem Kopernika. W związku z powyższym 

planujemy zorganizować i przeprowadzić szereg 

imprez mających na celu przybliżenie dzieciom                 

i młodzieży postaci Mikołaja Kopernika. „Człowiek, 

który wstrzymał Słońce i zmienił świat”-to motto, 
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które będzie towarzyszyć wszystkim działaniom 

(lekcje, biblioteczne, pogadanki, wystawy, montaż 

słowno-muzyczny). 

 

 

 

2. 

 

 

27.02.2023  

Komisja 

Edukacji, 

Kultury                                 

i Sportu 

 

Wnioskowano o rozpropagowanie wśród 

uczniów informacji nt. działaczy lokalnych 

Księdza Karola Koziołka i Księdza Franciszka 

Duszy- prośbę przekazać na najbliższym 

spotkaniu z dyrektorami placówek 

oświatowych. 

Maria 

Karwecka  

Wydz. 

Oświaty             

i Kultury 

Na spotkaniu z dyrektorami placówek oświatowych w 

dniu 16.03.2023r. przekazano wniosek                                                    

o rozpropagowanie wśród uczniów informacji nt. 

działaczy lokalnych Księdza Karola Koziołka                

i Księdza Franciszka Duszy. 

 

 

3. 

 

 

 

27.02.2023 

 

Komisja 

Edukacji, 

Kultury                                 

i Sportu 

Wnioskowano o rozważenie zorganizowania ,                        

w latach kolejnych przeglądu /imprezy 

sportowo-kulturalnej na której 

zaprezentowałyby się kluby sportowe i 

stowarzyszenia działające na terenie Gminy 

Krapkowice . 

 

Dariusz 

Kandziora 

  Wydz.  

    OST  

Pracownicy Wydz.OST zobowiązują się wystosować 

zapytanie do klubów sportowych oraz stowarzyszeń 

działających na terenie Gminy Krapkowice celem 

rozpoznania zainteresowania zarówno działu w samym 

wydarzeniu jak i jego organizacji. W trosce o jak 

najlepszą organizacje, kluby sportowe i stowarzyszenia 

proszone będą także o przedstawienie swoich 

propozycji dotyczących organizacji tego wydarzenia. 

 

4. 

27.02.2023  Komisja 

Edukacji,      

Kultury            

i Sportu 

Wnioskowano o wyjaśnienie powodów 

likwidacji placu zabaw  w Sołectwie Kórnica. 

 

Ewald 

Tomala 

Wydz IU Dotychczasowy plac zabaw w centrum wsi nie będzie 

poddawany dalszym modernizacjom ze względu na 

zmiany prawne, związane m.in. z lokalizacją placów 

zabaw. Dlatego zainicjowany został proces budowy 

nowego placu zabaw, w obrębie PSP w Kórnicy, który 

będzie spełniał wszystkie normy i wymagania. 

Wykonana została dokumentacja projektowa i 

zabezpieczone środki na realizacje I etapu ( II połowa 

2023). 

 

 

5. 

 

 

01.03.2023    Komisja 

Gosp. i 

Finansów  

Wnioskowano o przygotowanie informacji nt. 

przebudowy skrzyżowania  ul. Kilińskiego z ul 

3 Maja w Krapkowicach- informacje 

przedstawić na kolejnym posiedzeniu komisji  

bądź przesłać radny,  

 

 

Marcin 

Misiewicz 

 

Biuro IG 

Ze względów finansowych zakres robót został 

ograniczony. Została wydana nowa zgoda na realizację 

inwestycji. W przypadku pojawienia się możliwości  

aplikowania o środki zewnętrzne, zostanie złożony 

wniosek. 
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6. 

 

 

 

17.04.2023     

 

Komisja 

Edukacji,      

Kultury            

i Sportu 

 

 

Wnioskowano o propagowanie w jednostkach 

kulturalnych i oświatowych autorytetu 

Świętego Papieża Jana Pawła II  

 

Maria 

Karwecka  

 

Wydz. OiK 

KDK MiGBP         

Na spotkaniu z dyrektorami placówek oświatowych    

w dniu 20.04.2023r przekazano wniosek radnej dot. 

propagowania w jednostkach oświatowych autorytetu 

Świętego Papieża Jana Pawła II.   

Miejska i Gminna  Biblioteka Publiczna                                       

w Krapkowicach będzie realizowała od 10 września 

2023r. działania propagujące autorytet Jana Pawła II- 

w programie zostały zaplanowane wystawy, lekcje 

biblioteczne oraz odczyty. Krapkowicki Dom Kultury  

podejmuje działania i zadania z zakresu kultury                 

i sztuki zawsze zgodnie z poszanowaniem wartości 

religijnych i etycznych. 

7. 18.04.2023 Komisja 

Spraw  Społ. 

Wnioskowano o zorganizowanie na terenie 

Krapkowic spotkania z przedstawicielami 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w celu 

przedstawienia newralgicznych miejsc na 

drogach wojewódzkich w mieście  o terminie 

spotkania poinformować radnych  

 

Komisja  

 

Wydz IU  

Zorganizowano spotkanie z przedstawicielami ZDW. 

W  spotkaniu uczestniczyli radni Ireneusz Żyłka, radny  

Józef Brzozowski. Zarząd Dróg Wojewódzkich po 

spotkaniu rozpoczął procedowanie złożonych 

wniosków. 

8. 18.04.2023  

Komisja 

Spraw  Społ 

Wnioskowano o zorganizowanie z udziałem 

przedstawicieli Komisji Bezpieczeństwa przy 

Starostwie Powiatowym w Krapkowicach 

spotkania w terenie w celu omówienia 

wniosku dot. wprowadzenia zmiany 

organizacji ruchu na ulicach Krasińskiego i 

Sienkiewicza    w Krapkowicach.  

Ireneusz 

Żyłka   

 

Wydz IU 

Zostało wysłane pismo do Starostwa Powiatowego        

w celu zorganizowania spotkania i omówienie sprawy 

w terenie. 

 

9.  

19.06.2023 

 

Edukacji, 

Kultury             

i  Sportu 

 

Wnioskowano o rozważenie możliwości 

wprowadzenia biletów ulgowych na pływalni 

Delfin dla osób posiadających Kartę 

Nauczyciela.  

 

Anna 

Wójcik 

 

Prezes  Spółki 

WiK 

Po analizie wniosku oraz konsultacji z właścicielem 

pływalni, uznano, że obecna oferta kierowana do 

mieszkańców Krapkowic stwarza wystarczające 

możliwości na skorzystanie z szerokiego wachlarza ulg 

np. korzystając z wejść grupowych na pływalnię krytą 

oraz wstępu wolnego na baseny przy ul. Olimpijskiej. 

10. 19.06.2023 Edukacji, 

Kultury             

i  Sportu 

Wnioskowano o podjęcie działań 

 zmierzających do przywrócenia 

 pedagogizacji rodziców w placówkach 

 szkolnych- opracować kilkuletni program. 

Maria   

Karwecka  

Wydz. 

Oświaty i 

Kultury  

 

Odp. Załącznik Nr 4 
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11. 19.06.2023 Komisja  

Edukacji, 

Kultury             

i  Sportu 

Wnioskowano  o rozważenie, w latach 

kolejnych zwoływania czerwcowych 

posiedzeń komisji  i obrad sesji w ostatnim 

tygodniu miesiąca  

Anna 

Wójcik 

Przewodn.RM  

Wniosek przekazano do realizacji.. 

12. 20.06.2023 Komisja 

Spraw Społ. 

Wnioskowano o przedstawienie na 

wrześniowym posiedzeniu komisji informacji 

nt. ilości czynnych punktów handlowych na 

terenie targowiska miejskiego w celu podjęcia 

dyskusji o dalszym funkcjonowaniu 

targowiska  

 

Józef 

Brzozowski 

Wydział GGR  Przygotowano na wrześniowe posiedzenie 

Komisji Spraw Społecznych informację nt. ilości 

czynnych punktów handlowych oraz wpływów 

opłat za dzierżawę na terenie targowiska 

miejskiego przy ul. Drzymały w Krapkowic za 

lata 2018 – 2023.   

13.  

20.06.2023 

Komisja 

Spraw Społ. 

Wnioskowano, aby w przyszłości podczas 

wystąpienia jakichkolwiek awarii zagrażającej 

zdrowiu mieszkańców, komunikaty o tym były 

przekazywane za pośrednictwem różnych 

środków przekazu- informacja na słupach 

ogłoszeniowych, na klatkach schodowych 

bloków  mieszkalnych, w informatorach. 

Maria 

Karwecka   

Wydz.OST/ 

SO 

Odp.-Wydz.OST-  Komunikaty np. o awariach 

publikowane są w dostępnych przez Gminę 

Krapkowice środkach przekazu: na stronie 

internetowej, fanpage Gminy Krapkowice, za 

pośrednictwem aplikacji oraz gminnego systemu 

sms(nie mylić z Alertem RCB).Komunikaty takie za 

pośrednictwem ZGKiM wywieszane będą także na 

tablicach i na słupach ogłoszeniowych (ok.30 miejsc 

na terenie Gminy Krapkowice).Umieszczanie 

komunikatów na klatkach schodowych w 

budownictwie wielorodzinnym pozostaje w gestii 

zarządców  tych budynków. Cykl wydawniczy 

informatora (miesięcznik) oraz lokalnych gazet 

(tygodniki) często uniemożliwia opublikowanie 

aktualnych komunikatów. jednocześnie zaznaczamy, 

że informacja o danej awarii powinna do nas wpłynąć 

niezwłocznie, gdyż wszelkie opóźnienia w przekazie 

od jednostki odpowiadającej za daną strukturę, gdzie 

wystąpiła awaria , spowodują  także opóźnienie             

w przygotowaniu niezbędnej informacji dla 

mieszkańców.- Odp. Wydz.SO 

-Załącznik Nr 2 

 



19 

 

14. 04.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o złożenie przez Komendanta 

Straży Miejskiej wniosku o zapotrzebowanie 

Straży Miejskiej na skuteczne działania dla 

bezpieczeństwa mieszkańców.  

Wniosek 

Komisji  

Straż Miejska  

Odp. Załącznik nr 5 

15. 19.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o ponowne  zorganizowanie na 

terenie Krapkowic wizji lokalnej  z 

przedstawicielami Zarządu Dróg 

Wojewódzkich,  w godzinach popołudniowych 

(tzw godz. szczytu) w celu przedstawienia 

newralgicznych miejsc w mieście, w 

szczególności wyjazdów z ulic:  Pocztowej                    

i Wapiennej  na ulicę Opolską w 

Krapkowicach- o wizji poinformować 

członków komisji i zainteresowanych radnych. 

 

Ireneusz 

Żyłka  

Wydz.IU Zostało wysłane pismo z zaproszeniem do ZDW             

w celu zorganizowania spotkania i omówienia 

przedmiotowych spraw w terenie. 

16. 19.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o przekazywanie radnym na 

etapie koncepcji wszelkich informacji nt. 

realizowanych  zadań przez zarząd dróg 

wojewódzkich na terenie Gminy Krapkowice 

tak, aby   radni w miarę możliwości mogli 

również wprowadzać zmian.  

 

Andrzej 

Małkiewicz 

Wydz.IU Wniosek  przyjęto do realizacji. 

17. 19.09.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o merytoryczne i szczegółowe 

opisywanie uzasadnień do wydatków 

budżetowych  ujętych  w projektach uchwał           

w spr. zmiany budżetu . 

Andrzej 

Małkiewicz 

Skarbnik 

Miasta  

Wniosek na bieżąco realizowany. 

18. 20.09.2023 Komisja 

Gospodarki                   

i Finansów  

Wnioskowano o opracowanie harmonogramu 

wymiany rurociągu azbestowego w sieciach 

wodociągowych na terenie m. Krapkowice -

harmonogram przedstawić radnym  

Józef 

Brzozowski 

Spółka WiK Spółka WiK realizuje wyłączenia instalacji 

wykonanych z rur azbestowych zgodnie                                    

z  przyjętym przez Radę Miejską w Krapkowicach 

Wieloletnim Planem Modernizacji i Rozbudowy Sieci 

Wodociągowo-Kanalizacyjnych. Planuje się, 

wykorzystując inwentaryzację tych instalacji korelując 

działania spółki z inwestycjami gminnymi, był to 

główny powód odejścia od sztywnego harmonogramu 
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robót. Instalacje azbestocementowe należy całkowicie 

wyłączyć z eksploatacji do 2032 roku, co sukcesywnie 

spółka realizuje. 

19. 20.09.2023 Komisja 

Gospodarki                     

i Finansów  

Wnioskowano o przeprowadzenie lekcji 

edukacyjnych w szkołach m.in. na temat 

zachowania  dzieci i młodzieży na placach 

zabaw 

Karolina 

Dziuk 

Wydz. 

Oświaty  

Wniosek przekazano do realizacji na naradzie                   

z dyrektorami placówek oświatowych, zorganizowanej 

w dniu  09.11.2023r. 

20. 20.09.2023 Komisja 

Gospodarki                     

i Finansów  

Wnioskowano o uszczelnienie systemu 

odbierania odpadów, poprzez przeprowadzanie 

kontroli posesji, które nie uiszczają opłat za 

wywóz odpadów komunalnych. 

Józef 

Brzozowski 

Wydz. GGR Wniosek jest sukcesywnie realizowany. Weryfikacja 

polega na sprawdzeniu liczby deklaracji złożonych z 

danej ulicy oraz ustaleniu ilości budynków przy niej 

położonych. W przypadku rozbieżności występujemy 

do spółki WiK z prośbą o podanie ilości zużytej wody. 

Brak zużycia wody oznacza, że nieruchomość nie jest 

zamieszkała. W sytuacji stwierdzenia zużycia wody 

właściciel nieruchomości wzywany jest do złożenia 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

21. 20.09.2023 Komisja 

Gospodarki                     

i Finansów 

Wnioskowano  o informowanie mieszkańców 

o terminach przeprowadzania  intensywnego 

chlorowania sieci wodociągowych.  

Marcin 

Misiewicz  

Spółka WiK  Spółka WiK będzie informowała mieszkańców  

Krapkowic o przeprowadzaniu intensywnych 

chlorowań na sieciach wodociągowych. Nadmienia się 

jednocześnie, że wszystkie tego typu zabiegi są 

przeprowadzane zawsze zgodnie z obowiązującym 

ustawodawstwem. 

22. 20.11.2023 Komisja 

Edukacji,    

Kultury             

i Sportu 

Wnioskowano o przedstawienie     

w sprawozdaniach jednostek kulturalnych           

i oświatowych informacji na jakie projekty 

aplikowano  o środki zewnętrzne 

Ireneusz 

Żyłka 

Maria 

Karwecka  

Wydz. 

Oświaty,KDK,

Biblioteki 

Wniosek przekazano  na spotkaniu radnych                     

z dyrektorami placówek oświatowych   

zorganizowanym w dniu 04.12.2023r w sprawie planu 

remontów i inwestycji na 2024 rok. 
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23. 20.11.2023 Komisja 

Edukacji,    

Kultury             

i Sportu 

Wnioskowano o zorganizowanie spotkania         

z dyrektorami jednostek oświatowych w celu 

omówienia budżetu gminy na 2024 rok                

w zakresie oświatowym- spotkanie 

zorganizować przed grudniowym 

posiedzeniem komisji. 

Dariusz 

Kandziora  

Wydz.Oświaty Spotkanie odbyło się w dniu 7 grudnia 2023r.                

o godz.14-tej w I budynku UMiG w Krapkowicach                     

z udziałem zainteresowanych radnych. 

24. 20.11.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano wystąpienie do komisji 

bezpieczeństwa  w sprawie  wprowadzenia 

zmiany organizacji ruchu na drodze 

wojewódzkiej -ul. Prudnicka w Krapkowicach, 

na odcinku pomiędzy m. Krapkowice,                  

a sołectwem Steblów, poprzez ograniczenie 

prędkości do 50 km/h, bądź utworzenia ciągłej 

strefy zamieszkania oraz budowę przejścia dla 

pieszych-zmiany dostosować do aktualnych 

potrzeb mieszkańców i firm. 

Wniosek 

Komisji  

Wydz.IU W trakcie realizacji. W najbliższym czasie zostanie                        

w pobliżu Firmy Mulltiserwis zostanie wykonane 

oświetlone przejście dla pieszych, które znacznie 

zwiększy bezpieczeństwo na tym odcinku drogi. 

25. 11.12.2023 Komisja 

Edukacji, 

Kultury               

i Sportu 

Wnioskowano o sporządzenie  planu dla 

placówek oświatowych wyznaczonych do 

termomodernizacji, aby była możliwość 

skorzystania ze środków zewnętrznych  

Ireneusz 

Żyłka  

Wydz.Oświaty Plany termomodernizacji szkół tworzone są na bieżąco 

w danym roku budżetowym  z dostosowaniem  do 

możliwości finansowych. 

26. 11.12.2023 Komisja 

Edukacji, 

Kultury               

i Sportu 

Wnioskowano o zorganizowanie zajęć                 

w Spółce  Wodociągi i Kanalizacja  dla 

uczniów klas siódmych i ósmych szkół 

podstawowych w ramach lekcji doradztwo 

zawodowe. 

Ireneusz 

Żyłka  

Wydz.Oświaty 

Spółka WiK 

Ustalono harmonogram spotkań edukacyjnych                

w Spółce  Wodociągi i Kanalizacja w Krapkowicach 

pt. „Hydraulik, Instalator 110 lat w Krapkowicach”. 

Działania rozpoczęto od dnia 22.03.2024 roku. 

27. 11.12.2023 Komisja 

Edukacji, 

Kultury               

i Sportu 

Wnioskowano, aby dzieci z przedszkola 

Montessori uczestniczyły w wydarzeniach           

i uroczystościach organizowanych przez 

Gminę Krapkowice  

Maria 

Karwecka  

Wydz.Oświaty Dzieci z Niepublicznego Punktu Przedszkolnego 

„Kraina Przygód Montessori uczestniczyły                               

w Olimpiadzie Przedszkolaków, która odbyła się w 

dniu 18 maja 2024 roku. 
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28. 12.12.2023 Komisja 

Spraw 

Społecznych 

Wnioskowano o przeprowadzenie pieszych 

patroli policji w okresie  Jarmarku 

Bożonarodzeniowego i Świąt 

Bożonarodzeniowych  oraz w okresie 

Noworocznym. 

Ireneusz 

Żyłka  

Policja  Wniosek przekazano do realizacji- wniosek 

zrealizowano. 

Sporządziła na podstawie dokumentacji z wydziałów umig :  

      Elżbieta Skiba-  Kierownik  Biura Rady Miejskiej                                                                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                                                                       Burmistrz Krapkowic 

 

                                                                                                                                                                                                           Andrzej Kasiura 


